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Abstract (en)
Process for manufacturing hydroxycarboxylic acid esters of the general formula: <IMAGE> in which n is an integer from 0 to 10, R<1> and R<2> are
hydrogen atoms, hydroxyl or alkoxy groups, aliphatic or olefinic, straight-chain, branched or ring-type hydrocarbon radicals, where R<1> and R<2>
may also stand jointly for an alkylene radical and the hydrocarbon radicals may also be substituted by halogen atoms, or hydroxyl, epoxy or nitrile
groups, and R<3> is a low-molecular-weight alkyl radical, by electrochemical oxidation of hydroxyaldehydes of the general formula: <IMAGE> in the
presence of alcohols of the formula R<3>OH and of ionogenic bromides or chlorides in an unpartitioned electrolysis cell.

Abstract (de)
Verfahren zur Herstellung von Hydroxicarbonsäureestern der allgemeinen Formel <IMAGE> in der n eine ganze Zahl von 0 bis 10 bedeutet, R¹ und
R² Wasserstoffatome, Hydroxi- oder Alkoxigruppen, aliphatische oder olefinische, geradkettige, verzweigte oder ringförmige Kohlenwasserstoffreste
bedeuten, wobei R¹ und R² auch gemeinsam für einen Alkylenrest stehen können, und die Kohlenwasserstoffreste noch durch Halogenatome,
Hydroxi-, Epoxi- oder Nitrilgruppen substituiert sein können, und R³ für einen niedermolekularen Alkylrest steht, durch elektrochemische Oxidation
von Hydroxialdehyden der allgemeinen Formel <IMAGE> in Gegenwart von Alkoholen der Formel R³OH und von von ionogenen Bromiden oder
Chloriden in einer ungeteilten Elektrolysezelle.
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